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                 Vážení spoluobčané 
 
Taky se už těšíte na sluníčko a zelenou trávu? Jak se říká – ještě se párkrát vyspíme – a dočkáme se. Nebudu dnes 
psát o práci, alespoň ne moc, takže jen ve zkratce. 
 

Rekonstrukce školky se rozběhla už před Vánoci, bourací práce jsou za námi a konečně se buduje. Přes drobné 
zdržení s řešením statického posílení základů by mohlo být hotovo do konce roku. Dešťová kanalizace u garáží na 
Zahájí je hotová a zkolaudovaná, chodníky na Karlovicích jsou dokončené, parková úprava bude realizovaná, 
jakmile to počasí dovolí. 
 

Z nových projektů začínáme hned na jaře s výběrem zhotovitele na rekonstrukci rozvodů vody v nové budově ZŠ, 
následně začneme s projektem fotovoltaické elektrárny na střeše základní školy a Domu služeb, na kterou už 
máme přidělenou dotaci. Dotaci už máme schválenou i na část chodníků od družstva ke škole, proto se do nich 
letos také pustíme.  K tomu přidáme řadu drobnějších projektů včetně přípravy akcí na příští rok. 
 

Ale dost práce, je třeba ji vyvážit i zábavou. V letošním roce se Setkání Kostelců vrací opět na Moravu, konkrétně 
do Kostelce u Kyjova. Vzhledem k tomu, že jde o druhý nejbližší Kostelec, ve kterém se setkání pořádají, je to 
ideální příležitost na rodinný výlet. Bližší informace o programu se sice dozvíme až koncem března, ale v nabídce 
určitě budou tradiční i netradiční sporty, folklór, kultura a rozhodně i vínko. Pokud bude letošní setkání v Kostelci 
u Kyjova jen z poloviny tak povedené jako to minulé, určitě bude stát za návštěvu. 
 

Zapište si tedy do kalendáře na 22. června výlet, brzy už začneme zapisovat rezervace do autobusu, který na 
Setkání Kostelců vypravíme, informovat o tom budeme obvyklým způsobem. 

                                   Přeju vám všem příjemné jaro! 

Petr Měrka, starosta obce 

 

 

Příspěvek starosty obce 
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USNESENÍ ze zasedání Rady obce č. 25 z 11.12.2023 
 

Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje  

2/25R/2023 Smlouvu o nájmu nebytových prostor 
s MAS Partnerství Moštěnka o. p. s., Dr. Stojana 
120/41, Horní Moštěnice, 751 17, IČ: 27017010, za 
částku 42 000 Kč za rok.  
3/25R/2023 návrh rozpočtu ZŠ Kostelec u Holešova na 
rok 2024 a střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025 
a 2026.  
4/25R/2023 přerušení provozu ŠD Kostelec u Holešova 
od 27.12.2023 do 02.01.2024.  
5/25R/2023 cenovou nabídku na činnosti koordinátora 
BOZP na akci Navýšení kapacit MŠ Kostelec u Holešova 
ze strany Ing. Jiřího Těšiny, Zlámanec 32, Bílovice, 687 
12, IČ: 68006214, za celkovou cenu 192 000 Kč bez 
DPH.  
6/25R/2023 Plán akcí pořádaných kulturních komisí při 
OÚ v Kostelci u Holešova na rok 2024. 
 

USNESENÍ ze zasedání Rady obce č. 1 z 8.1.2024 
 

2/1R/2024 Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje 

umístění a realizaci stavby „DČOV V K. Ú. KOSTELEC 

U HOLEŠOVA“ na pozemku par. č. 156 v kat. území 

Kostelec u Holešova a zaústění odvodu vyčištěné vody 

do zatrubněné vodoteče Kosteleckého potoka. 

Rada obce Kostelec u Holešova bere na vědomí 

informaci k probíhajícímu připomínkování aktualizace 

jízdních řádů autobusové dopravy. 
 

USNESENÍ ze zasedání Rady obce č. 2 z 22.1.2024 
 

2/2R/2024 Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje 

vypracování koncepční studie stavebních úprav objektu 

sokolovny č. p. 93, Kostelec u Holešova, v ceně 196.000 

Kč bez DPH.  

USNESENÍ ze zasedání Rady obce č. 3 z 31.1.2024 
 

2/3R/2024 Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje 

přerušení provozu ŠD Kostelec u Holešova dne 

2.2.2024 a v době od 19.2.2024 do 23.2.2024.  
 

USNESENÍ ze zasedání Rady obce č. 4 z 5.2.2024 
 

2/4R/2024  Rada  obce  Kostelec u Holešova schvaluje 

přijetí  darů  v celkové  výši  7 000 Kč  od  společností 

TEST  –  CAR  Holešov  spol. s. r. o.,  VK-Drcman  s. r. o., 

 

 

 

Válek Petr, Palichová Zdeňka pro MŠ Kostelec 

u Holešova, okres Kroměříž. 
 

USNESENÍ ze zasedání Rady obce č. 5 z 19.2.2024 
 

2/5R/2024 Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje 

přijetí finančního daru ve výši 5 945 Kč pro MŠ Kostelec 

u Holešova od spolku Kosteláň.  

3/5R/2024 Rada obce souhlasí s připojením 

k předmětnému vodovodnímu řadu za podmínek 

uvedených v prohlášení dodaném stavebníkem.  

4/5R/2024 Rada obce schvaluje Dodatek č.1 ke 

Smlouvě o dílo "Rekonstrukce chodníků v obci Kostelec 

u Holešova - místní část Karlovice". 
 

USNESENÍ ze zasedání Zastupitelstva obce č. 10 

z 14.12.2023 
 

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje 

2/10Z/2023 rozpočet obce Kostelec u Holešova na rok 

2024.  

3/10Z/2023 střednědobý výhled rozpočtu obce 

Kostelec u Holešova na období 2024 - 2028. 

4/10Z/2023 rozpočtové opatření č. 4/2023.  

5/10Z/2023 vyplacení roční odměny členkám kulturní 

komise (Mgr. Petra Pospíšilíková, Dagmar Páníková, 

Helena Masná a Irena Dědičová) ve výši 4 000 Kč/člen.  

6/10Z/2023 obecně závaznou vyhlášku O místním 

poplatku za obecní systém odpadového hospodářství.  

7/10Z/2023 obecně závaznou vyhlášku O místním 

poplatku ze psů.  

8/10Z/2023 obecně závaznou vyhlášku obce Kostelec 

u Holešova, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška 

č. 5/2018 o místním poplatku za užívání veřejného 

prostranství ze dne 11. 12. 2018.  

9/10Z/2023 Zprávu o uplatňování Územního plánu 

Kostelec u Holešova v uplynulém období 2019 - 2023 

v souladu s § 6 odst. 5 písm. e) zákona č. 183/2006 Sb., 

o územním plánování a stavebním řádu (stavební 

zákon) v platném znění dle § 55 odst. 1 ve spojení 

s § 47 odst. 5 stavebního zákona. 

10/10Z/2023 uzavření Smlouvy o zřízení věcného 

břemene č. OT-014330070601/001-ADS na stavbu 

"Kostelec u Hol. p. Vlach, Kab. NN" s EG.D, a.s.  

 

Mgr. Aleš Pospíšilík, místostarosta obce 

Zprávy z obce 
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Kostelecké děti se nenudí! 
 

Tento textík se do podzimní Kostky 3/2023 nevešel, ale 
určitě nebude vadit, když si popisovanou akci 
připomeneme teď z jara – může to sloužit jako milá 
inspirace k podobným nápaditým aktivitám! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Starší děti z Louček v čele s Eliškou Markovou přes 

prázdniny nelenily a připravily pro děti nejen z této 

části Kostelce karneval. Program měly výborně 

nachystaný, děti si užily dvouhodinový proud plný 

zábavných her a úkolů. Děkujeme organizátorkám a už 

se těšíme, co nám přichystají příště. 
 

Spokojení rodiče z Louček 

 

Tříkrálová sbírka 
 

 

Rok s rokem se sešel a Kostelcem i Karlovicemi se zase 

nesl zpěv koledníků.  V sobotu  6. ledna  2024 proběhla  

opět Tříkrálová sbírka. Počasí tentokrát silně nepřálo 

a malí koledníci se svými vedoucími se museli téměř 

celou dobu potýkat s nepříjemným deštěm a větrem. 

Kdeže bylo loňské sluníčko… 

Ale děti svůj úkol zdárně zvládly a kromě finančního 

obnosu, který putuje na Charitu do Holešova, si 

vykoledovaly také spoustu sladkostí. 

V Kostelci a v Karlovicích se letos vybralo celkem 

34 596 korun a slušelo by se po křesťansku říci – všem 

dárcům  Pánbůh  zaplať.  Všichni víme,  že   tyto  peníze  

 
 

 

 

jsou určeny mimo jiné i pro zdravotně postižené 

a umírající lidi z naší vesnice. A kdo z nás ví, zda i my 

takovou pomoc někdy nebudeme potřebovat? 

Celou akci zaštiťoval OÚ. Poděkování kromě dětí patří 

Heleně Lysákové, Jarmile Sklenářové, Marianě 

Sedlářové, Kateřině Dolákové a Lukáši Nohejlovi, jež se 

ujali doprovodu koledníků, a také otci Vinklerovi, který 

již tradičně všem koledníkům požehnal a pověděl 

příběh o Třech králích a jejich příchodu do Betléma. 

Za zapůjčení kostýmů děkujeme obecnímu úřadu 

a kostelecké farnosti. 

Jindřich Surala 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Poděkování 
 

 

I když se na stránkách Kostky věnujeme dění především 

v Kostelci a v Karlovicích, dovolil bych si touto cestou 

poděkovat obci Němčice a především fotbalistům z TJ 

Sokol Němčice za nastříkání kluziště, které využívaly 

také děti od nás a okolních vesnic. V době, kdy děti 

sportují stále méně a méně, je každá taková aktivita 

velmi cenná. Těch několik dnů, po které zimní počasí 

přálo venkovnímu bruslení, si určitě děti užily. Takže 

ještě jednou – velké díky 

Za rodiče Jindřich Surala 

Dění v obci 
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Zima v MŠ  

 

 

 

.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I nadále setrváváme v náhradních prostorách Základní 

školy, proto využíváme každé volné chvilky a každého 

počasí na čerstvém vzduchu. Začátek zimy a dobré 

sněhové podmínky jsme proto využili k bobování 

Školku navštívil i Mikuláš se svou družinou a dětem 

donesl bohatou nadílku. 

 

 

 

 

 

 

 

Pak už jsme se plně soustředili na nacvičení Vánoční 

besídky, která proběhla tradičně v sokolovně. Společně 

strávené odpoledne, vůně cukroví a pečeného čaje 

všechny naladilo vánoční atmosférou.  

 

 

 

Čekání na Ježíška ve školce jsme si zpříjemnili 

ochutnávkou cukroví, které dětem nachystaly jejich 

maminky, a v oblíbeném hrníčku jsme si vypili uvařený 

vlastní dětský punč. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I navzdory změně trvalého bydliště nás Ježíšek 

s dárečky našel a dětem se nové hračky moc líbily.  

Letos jsme ve spolupráci s obcí pořádali karnevalové 

veselí.  Do  sokolovny   přišly princezny,  karkulky,  rytíři  

 

 

 

 

 

 

 

Mateřská škola 
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a spousta dalších pohádkových bytostí. Karneval jsme 

zahájili živou hudbou, tancem a nabídkou dobrého 

občerstvení. Zasoutěžili jsme si v chůzi na chůdách, 

hodu   na   cíl, ve slalomu   s  míčkem  na  lžíci  a  jiných 

zábavných dovednostních disciplínách. Každý, kdo se 

zúčastnil a splnil nachystané úkoly, si domů odnesl 

hezké překvapení v podobě dárků a drobných 

sladkostí.  

Věříme, že se dětem karneval líbil, a také bychom 

chtěli poděkovat rodičům a sponzorům za spolupráci.  

Těšíme se na další společné akce.  

Holky ze školky 

 

 

Zdravá školní jídelna 

V loňském školním roce jsme se 

přihlásili do projektu Zdravá 

školní jídelna. Naším cílem bylo 

získat certifikát Zdravá školní 

jídelna a patřit do sítě škol, 

které splňují přísná kritéria 

kvalitního školního stravování: pracovnice KHS Zlín 

nám celý rok průběžně kontrolovaly skladbu jídelníčků, 

vaření z kvalitních surovin, pestrost jídelníčku 

(dodržování spotřebního koše), pravidelné 

a dostatečné zařazování sezónního ovoce a zeleniny, 

množství soli ve stravě atd., ale také propojenost 

myšlenky zdravého stravování s výukou. Před Vánoci 

jsme se dozvěděli, že všechna kritéria Zdravé školní 

jídelny splňujeme a certifikát získáme. Jsme teprve 

druhou školní jídelnou v okrese Kroměříž, která bude 

moci tento „titul“ používat. Je to pro nás velký závazek 

a zodpovědnost vůči našim strávníkům. Uspokojit 

chutě žáků napříč školou není jednoduché. Také proto 

jim kromě pondělí nabízíme denně k obědu výběr ze 

dvou jídel, alespoň 3x týdně salátový bar a každý den 

výběr ze dvou svačinek. Těší nás, že nám počet 

strávníků  stoupá.  Pěknou  zpětnou  vazbu  máme také 

od okolních mateřských škol,  kam svačinky i   obědy    

dovážíme,   nebo  i   od   spokojených   cizích 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

strávníků. Je to zásluha vedoucí školní jídelny paní 

Z. Lajdové, DiS., a paní kuchařek, protože připravují 

výborně nejen „českou klasiku“, ale nebojí se zároveň 

vařit podle nových náročnějších receptů a jsou ochotné 

se v tomto duchu dál vzdělávat. Pokud ještě váháte, 

jestli se stanete naším strávníkem, podívejte se na 

jídelníčky a fotografie obědů na webových stránkách 

školy: www.zs-kostelec.cz, sekce Školní jídelna.  

 

Mgr. Jana Možíšová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Základní škola 

http://www.zs-kostelec.cz/
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Předvánoční dobré skutky v základní škole 
 

Čas Vánoc je tradičně ve znamení různých 

dobročinných akcí. Druhým rokem jsme se zúčastnili 

projektu Šance Olomouc o. p. s. Prodejem vánočních 

hvězd jsme podpořili dětskou onkologii Fakultní 

nemocnice v Olomouci. Celková částka prodaných 

hvězd byla 21 300 korun, polovina z toho putovala 

nemocným dětem. Děkujeme všem, díky kterým se 

můžeme zapojit. 

 

 

 

 
 

 

 

 

Ukázka ručně vyráběných vánočních 

                        pohlednic 

 

Těsně před Vánoci jsme se také rozhodli udělat radost 

nejstarším spoluobčanům v domech seniorů. 

Jmenovitě v Kostelci u Holešova a Kojetíně. Žáci ve 

výtvarné výchově namalovali pohledy a v českém 

jazyce je popsali. Ve spolupráci s Monikou Motáňovou 

přání dorazila do Kojetína, do Kostelce je děti vhodily 

do schránek v DS osobně.  

Mgr. Petra Pospíšilíková 
 

Lyžařský kurz  

 

Ve dnech 15.1. – 19.1. se konal lyžařský kurz pro žáky 

sedmého a osmého ročníku pod vedením p. učitelky 

L. Dědičové a za asistence p. uč. M. Kamencové, 

K. Křepelkové a R. Rajnochové. Ubytování bylo na 

horské chatě Spartak a lyžovalo se ve Ski centru 

Kohútka. Lyžařský výcvik probíhal na blízkých svazích 

většinou 2 hodiny dopoledne a 2 hodiny odpoledne. 

V pondělí jsme odjeli od školy autobusem, který nás 

vysadil na parkovišti Vranča. Odtud jsme se pěšky 

vydali na asi 2,5 km procházku na naše ubytování. 

Pobyt jsme zahájili obědem, poté nás čekal první 

odpolední výcvik, kdy jsme byli rozděleni do družstev 

podle lyžařských dovedností. 

V úterý večer proběhla přednáška od člena horské 

služby. Ve středu jsme měli odpočinkový den 

a odpoledne jsme šli na procházku na hotel Kohútka, 

kde jsme si mohli dát občerstvení. Vzhledem k tomu, 

že jsme všichni prokázali lyžařské schopnosti 

a dovednosti, byli jsme ve čtvrtek úspěšně pasovaní na 

lyžaře. Na závěr proběhl karneval zakončený 

diskotékou. V pátek nás čekal poslední den lyžování. 

Nejvíce práce nám však dalo balení, proto jsme se 

posilnili obědem a s úspěšně sbalenými věcmi vyrazili 

na zpáteční cestu domů. 
 

Klára Tkadlčíková, Růžena Blešová, 

Radka A. Procházková, 8. třída 
 

 

Vánoční Drážďany 

Poslední týden před Vánoci jsme se opět vydali 

načerpat sváteční atmosféru, tentokráte do 

německých Drážďan. První část programu se věnovala 

historické exkurzi po městě, ve druhé polovině jsme si 

užívali vánočních trhů, které byly hned na několika 

místech města. Žáci měli možnost ochutnat typické 

německé speciality – vinnou klobásu a plněné žemle. 

Už teď se těšíme, které město navštívíme příště 

 

 

 

 

 

 

. 
 

Mgr. Petra Pospíšilíková 

 

Žákovský ples 2024 
 

Letošní ples žáků 2. stupně naší ZŠ se konal 26. ledna. 

Předcházela mu dlouhá a pečlivá příprava.  O výzdobu 

sálu jsme se postarali my osmáci a sokolovnu jsme 

vyladili do zlaté a bílé barvy. Pozvánky pro 

zaměstnance školy a významné hosty zase připravili 

žáci deváté třídy. Ti také secvičili předtančení. Všichni 

společně jsme se pak postarali o shánění cen do 
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tomboly. A co se nám na plese nejvíc líbilo? Velmi 

příjemná atmosféra, to, že jsme si mohli volit písničky 

na přání, opravdu krásné předtančení deváťáků, také 

fotokoutek, kde jsme si mohli pořídit fotky na 

památku, a samozřejmě tombola, protože si každý žák 

odnesl aspoň jednu cenu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ples se moc povedl, opravdu jsme si ho všichni užili. 

Děkujeme všem žákům a zaměstnancům školy za 

zapojení do organizace a též sponzorům za podporu. 
 

 

Klára Tkadlčíková a Radka A. Procházková, 8. třída 

 

V přijímačkách na SŠ jsou naši deváťáci dobří! 
 

 

Začátkem února vyšel v Kroměřížském deníku článek 

o úspěšnosti v přijímacím řízení na střední školy 

v letech 2017 - 2023. Redaktorka pracovala s daty 

uveřejněnými společností Cermat, která testy pro 

jednotné přijímací zkoušky připravuje a shromažďuje 

jejich výsledky. A ty jsou v rámci kroměřížského okresu 

pro naši školu více než příznivé. V českém jazyce jsou 

naši deváťáci nejlepší, dokáží správně zodpovědět přes 

60% zadaných otázek. V matematice se umístili na 

výborném 4. místě s úspěšností necelých 43% dobře 

vyřešených úkolů.  
 

Na takový úspěch jsme patřičně hrdí. Co za ním stojí? 

Cíleně nastavený vzdělávací program s nadprůměrným 

počtem hodin ČJ a M, půlení tříd v těchto předmětech, 

doučování, přípravný kroužek k přijímacím zkouškám 

z ČJ a M a v neposlední řadě také zkušení kantoři 

a šikovné děti. Ty se většinou daří jak rodičům, tak 

i učitelům motivovat k zodpovědné přípravě na 

přijímací zkoušky. A pokud si svou cílevědomost udrží, 

stanou se z nich úspěšní studenti a následně absolventi 

výběrových středních škol.  

K letošním přijímačkám, které budou 12. a 15. dubna, 

přejeme všem deváťákům klid, rozvahu a také 

pověstnou kapku štěstí! 

Mgr. Miluše Václavková 

 

Turnaj v Člověče, nezlob se 

Paní učitelky I. Šišková a J. Zdražilová se rozhodly, že 

prosvětlí zimní část roku hravým odpolednem pro 

druhý stupeň, a uspořádaly turnaj v Člověče, nezlob se. 

Vyzvat kamarády na souboj v nejpopulárnější stolní hře 

se rozhodlo sedm statečných. Nikdo se nezlobil (tedy 

skoro - jen když už toho vyhazování bylo opravdu moc) 

a vítězové dvoukolové soutěže dostali i hezké ceny. 

Nejdůležitější ale bylo, že jsme se všichni pobavili a užili 

si zábavné oddychové odpoledne. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Buďme kamarádi v páté třídě 

V úterý 27. února se v naší škole uskutečnil projekt 

„Buďme kamarádi“. Přijeli se za námi podívat žáci 

5. tříd z Rymic a Staré Vsi. Cílem bylo ukázat jim naši 

školu a poznat se navzájem. Bylo to zábavné, protože 

naše paní učitelka J. Marková připravila spoustu fajn 

her. Hráli jsme třeba molekuly, strom třídy, převracení 

lodě, převlékání trička, stonožky a taky vybíjenou. 

Úterek jsme si moc užili, protože to byl super den 

a většina si našla spoustu nových kamarádů.  

Lilly Wágnerová, Vašek Nohejl, Sára Mrázková 
a Verča Motáňová, 5. třída 
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Džínový ples 
 

 

První únorový pátek pořádalo Sdružení rodičů žáků ZŠ 

již tradiční Džínový ples. Sokolovna byla naplněna 

téměř do posledního místa a hosté vytvořili úžasnou 

atmosféru. Skvělé taneční vystoupení nám předvedl 

žák 6. třídy Štěpán Hložek se svou taneční partnerkou. 

Svými tóny pak všechny přítomné roztancovala skupina 

Brixen band. Návštěvníci také netrpělivě čekali, až 

hodiny odbijí půlnoc a na řadě bude bohatá tombola. 

Věřím, že hosté určitě odcházeli spokojení. Děkujeme 

všem za účast. 

 
 

 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

A můžu prozradit, že příští rok bude Džínový ples 

14.2.2025 a hrát bude skupina Showband Pavla Březiny 

(Pavel Březina hraje také ve skupině Olympic!). 

 

 

 
Jarmila Sklenářová 

Sdružení rodičů žáků ZŠ 
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Strnutí na stráži 

Navazuji na článek “Znamení Velké noci” z předchozího roku. 

Čtením evangelií, pojednávajících mj. o velikonočních 

událostech, dospívám i k racionálnímu závěru 

o skutečnosti Kristova vzkříšení. Tento text však nijak 

nenahrazuje duchovní slovo. 

Na žádost židovských velekněží přímo u římského 

prefekta Pontia Piláta římští vojáci hlídali hrob, ve 

kterém bylo pochováno Ježíšovo mrtvé tělo. Hrob byl 

také zapečetěn. Zdůrazněme, že za porušení příkazu 

vojákům hrozily vysoké tresty (smrt). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Třeboňský oltář 

 

O okamžiku vzkříšení čteme: „Strážci byli strachem bez 

sebe a strnuli jako mrtví. ... někteří ze stráže … oznámili 

velekněžím, co se všechno stalo“. (Mt 28) Všimněme si, 

že velekněží nežádají o potrestání stráže za nesplnění 

rozkazu, naopak poskytují úplatek za šíření lži - že 

u hrobu vojáci usnuli a Ježíšovo tělo bylo ukradeno. To 

však strážce tolik nezajímá, ale chtějí zaručit bezpečí. 

Proto: „A doslechne-li se to vladař, my to urovnáme 

a postaráme se, abyste neměli těžkosti.“ (Mt 28) 

Výmysl o spánku/selhání stráže je pro velekněze 

akceptovatelný a neváhají se dopustit korupce. Věděli 

totiž, že Ježíš skutečně z mrtvých vstal, neboť znali jeho 

moc. Věděli, že stráž neselhala a je v tom nevinně - 

proč by se jí zaobírali, teď potřebovali jednat rychle, 

a tak alespoň vypouští lež s cílem zabránit rozšíření 

zprávy o vzkříšeném Ježíši. Hloupá lež o tom, že 

učedníci chtěli krást důstojně pochované tělo, obešli 

hluboce spící stráž a zvládli přitom odvalit těžký 

hrobový kámen. Proč lhali? Zjednodušeně řečeno 

neuznávali Ježíše jako Mesiáše a neměli ho rádi. 

Doufali, že se jej zbaví ukřižováním, které si u Piláta 

vymohli. Také jejich pokus zabránit Ježíši z mrtvých 

vstát selhal. 

Uvažme také obrat v jednání dříve ustaraných apoštolů 

v okamžiku setkání se vzkříšeným Ježíšem. Skupinová 

halucinace je vyloučena. Mnoho z nich pro tvrzení 

o pravdivosti vzkříšeného Krista raději volí krutou 

mučednickou smrt. 

Zohledněme v kontextu Písma svatého (Bible) celou 

řadu proroctví o Kristu, že se tak vše stane. Mnozí židé 

v Ježíše Krista uvěřili, protože výklad svatých textů 

pochopili a nezapřeli. 

Židovský historik Joseph Flavius (*37) v Židovské 

starožitnosti XVIII 3,3 píše: „On byl ten Kristus. A když 

ho Pilát na radu našich předních mužů odsoudil na kříž, 

ti, kteří ho prvně milovali, ho neopustili. Znovu se jim 

totiž zjevil třetího dne živý, ...“ 

Vzkříšení není přírodní jev a stojí za hranicí vědy - ta jej 

nemůže popřít. 

Uvědomělé Velikonoce. 

Mgr. Jakub Tkadlčík 

 
 
 
 
Vodění medvěda 

Jako každý rok, tak i letos se členové SDH Kostelec 

u Holešova vydali masopustním průvodem naší vesnicí. 

Masky byly různorodé – Beruška, Vodník, Klauni, 

Ernesto de la Cruz, myšky Minnie a další krásné 

převleky. Hospodyňky pro nás nachystaly výborné 

tradiční koblihy, jednohubky a další dobroty. Děti byly 

nadšené spoustou sladkostí, které dostaly. Po 

celodenním obcházení vesnice jsme si pak s radostí 

poseděli v hasičárně.  

SDH Kostelec u Holešova 

Farnost 
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A co chystáme dál? Určitě kácení máje, které bude 

25. 5. na návsi. Přijďte se pobavit! 

Jarmila Sklenářová 

 
 
 
 
 
 
 
 

Informace ze spolku SK Moravan 
 

Ještě v roce 2023 proběhl tradičně na Silvestra fotbálek 

pro všechny aktivní či neaktivní sportovce, občany 

obce, případně pro další zájemce. Počasí bylo celkem 

solidní. Terén na umělce sice trochu klouzal, ale všichni 

jsme si v pořádku tuto sportovní akci ve zdraví užili. 

V dubnu/květnu plánujeme uspořádat sběr železa. 

Termín zatím není znám, samozřejmě budeme 

dopředu informovat občany vyhlášením v obecním 

rozhlase, na webových stránkách obce, případně na 

facebookovém profilu obce. 

Start jarní části sezony se již blíží a všechna mužstva 

začínají, případně už jsou ve fázi přípravy. Jako první do 

soutěží vstoupí muži, a to 24.3. na hřišti v Tučapích. 

Hned za týden 31. března hostíme sousední Roštění. 

 

 

 

 

 

 

 

Dorostenecký tým začíná 30.3. v Koryčanech. Domácí 

zápasy se budou hrát v Kostelci nebo v Rymicích. Hřiště 

se bude ještě upřesňovat dle aktuální situace.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Starší žáci startují 7. 4. na domácím hřišti s mužstvem 

Zdounky/Zborovice, domácí zápasy se také budou hrát 

v Kostelci nebo v Rymicích, což se budeme opět 

aktuálně upřesňovat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Tomáš Marek 

 
 
 

 

Vánoční turnaj ve volejbale 
 

28. prosinec je dnem, kdy se v tělocvičně ZŠ tradičně 

scházejí příznivci volejbalu. I letos sokolové pořádali 

vánoční turnaj O pohár starosty. Navzdory nemocem 

a úrazům se nás sešlo skoro třicet, k domácím hráčům 

se přidali sportovní kamarádi z Hulína. Utvořili jsme 

čtyři smíšené týmy a systémem každý s každým jsme se 

pustili do vzájemného měření sil. Zápasy probíhaly 

v přátelské atmosféře, byly vidět velmi pěkné sportovní 

výkony a také jsme se hodně zasmáli. Vedle pohybu, 

SK Moravan 

TJ Sokol 
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tak potřebného během svátků, zbyl i čas posedět 

a poklábosit si u chutného občerstvení. 

Za bezvadnou přípravu, organizaci a následný úklid 

děkuju svým bratrům volejbalistům ze Sokola, za 

zapůjčení prostor vedení školy.  

Miluše Václavková 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Stolní tenis 
 
S příchodem jara se pomalu blíží i konec sezóny 

2023/2024. TJ Sokol Kostelec u Holešova se může 

pochlubit dvěma týmy. Tým A hrající okresní přebor 

1. třídy momentálně drží páté místo v tabulce a bojuje 

o co nejlepší umístění na konci sezóny. Tým B, který 

hraje okresní přebor 2. třídy, se nyní pohybuje kolem 

šesté příčky v tabulce. I přesto se hráči nevzdávají 

a každý zápas bojují o co nejlepší výsledek.  Pravidelně 

se schází na trénincích a snaží se zlepšovat své 

dovednosti, aby mohli soutěžit s nejlepšími týmy 

v okrese. 
 

Přidávám jednu příjemnou zajímavost k přeboru: 

hráčem (hráčkou) 

11. kola byla Kateřina 

Dudová z Rymic 

hrající za náš Sokol. 

Kačka uhrála svůj 

první bod 

v registrovaných 

soutěží. Všichni 

věříme, že první 

úspěch ji pořádně 

nakopne a do 

budoucna vytrvá jako pevná součást kosteleckého 

týmu. 

Stolní tenis v Kostelci u Holešova má svou dlouholetou 

tradici, a proto jsem rád, že se po dlouhé době podařil 

nábor mladých hráčů. Pravidelně se scházíme každé 

úterý a také se snažíme zdokonalovat ve hře. 

Dne 27.12.2023 jsme pro děti uspořádali turnaj 

mládeže, v němž si mohly porovnat své schopnosti 

a talent v soutěživém prostředí. Tohoto turnaje se 

zúčastnilo celkem 8 mladých hráčů, kteří si zahráli 

systémem každý s každým. Na 1. místě se umístil Petr 

Lajda, 2. místo obsadil Michal Packo a na 3. místě byl 

Petr Berka. Všichni hráči si odnesli krásné ceny 

a gratulace od všech přítomných. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ondřej Packo 
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hrál a zpíval Martin Hasoň a byla připravena i zajímavá tombola. V kostelecké sokolovně opět zavládla příjemná 

atmosféra a troufám si říct, že se akce vydařila. 

Barbora Furchová 

 
 
 
Maškarní ples  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

K jedné z činností sboru dobrovolných hasičů patří 

i vzájemné předávání zkušeností z oblasti práce na 

úseku požární ochrany. Nejvhodnější dobou je závěr 

roku, kdy dochází k hodnocení činnosti a aktivit 

jednotlivých sborů na výročních valných hromadách. 

Přinášíme pro naše čtenáře několik zajímavých 

postřehů z plánovaných akcí okrsku Prusinovice 

v jednotlivých sborech. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

VVH (výroční valná hromada) 25. 11. 2023 Karlovice 
 

Novinky ze sboru: 5. místo na MČR dorostu 

v jednotlivcích, 4. místo družstva mužů v krajském kole 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlavní akce sezóny: Útok na červeného kohouta, 

Pohár obce Karlovice pro mladé hasiče, Karlovický 

železný hasič 

 

 

 

 

 

 

 

 

VVH 9. 12. 2023 ROŠTĚNÍ 

Novinky ze sboru: Ženy 1. místo a muži 5. místo 

v Podhostýnské lize 2023 

Hlavní akce sezóny: Podhostýnská liga, Noční soutěž 

pro mladé hasiče, Uzlovací soutěž 
 

VVH 10. 12. 2023 PACETLUKY 

Novinky ze sboru: Vytvoření družstva mladých hasičů 

Hlavní akce sezóny: Pořádání hodových oslav, 

dětského dne 

Dne 13.1.2024 se konal již tradiční 

Maškarní ples pořádaný spolkem 

Kosteláň. Každá z masek byla velmi  

nápaditá a kreativita zúčastněných 

se rozhodně nedala popřít. Tvůrci 

masek opět čerpali inspiraci 

z různých odvětví, například se zde 

objevily filmové i pohádkové 

postavy, sportovci a  spousta 

dalších.  Letos  k  tanci   a  poslechu  

 

SDH Karlovice 

Kosteláň 
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VVH 15. 12. 2023 - KOSTELEC u Holešova 

Hlavní akce sezóny: Uspořádání hodových zábav, 

pomoc na rozsvěcení vánočního stromu 
 

 

VVH  6. 1. 2024 – NĚMČICE 

Novinky ze sboru: Obnova JSDHO 

Hlavní akce sezóny: Hasičský ples, výzdoba obce na 

hody 
 

 

VVH 13. 1. 2024 – PRUSINOVICE 

Novinky ze sboru: JSDHO zařazená do JPO III zajišťuje 

i obec Bořenovice 

Hlavní akce sezóny: Pomoc při soutěžích v obci - 

Rohálovská 10 a 50 

 

OKRSKOVÁ VÝROČNÍ VALNÁ HROMADA 
 

 

Dne 17. 2. 2024 se uskutečnila výroční okrsková valná 

hromada. Uspořádáním byl pověřen SDH Kostelec 

u Holešova.  

Na valné hromadě zhodnotily svou činnost sbory 

dobrovolných hasičů z Karlovic, Kostelce, Němčic, 

Roštění, Pacetluk a Prusinovic.  

Hodnoticí zprávu o činnosti výboru okrsku přednesl 

starosta okrsku Ing. Ladislav Pospíšilík. Kladně byla 

hodnocena dobrá spolupráce při organizaci 

jednotlivých akcí v rámci okrsku a spolupráce 

s okrskem Holešov při pořádání společného 

okrskového kola v požárním sportu. Zprávu o činnosti 

kolektivů mladých hasičů v okrsku přednesla Ing. Elena 

Pospíšilíková. Velmi kladně byla hodnocena činnost 

s mládeží v SDH Karlovice, Roštění a Pacetluky. Zpráva 

o činnosti byla doplněna společným plánem okrsku rok 

2024, kterou přednesl Josef Gažda. 

 

Masopust 

10. 2. 2024 se uskutečnilo tradiční vodění medvěda, 

kterého se zúčastnily v čele s medvědem nejen obvyklé 

masky, ale i pohádkové bytosti. K oživení průvodu 

přispěli i mladí hasiči v nápaditých kostýmech. Průvod 

navštívil postupně všechna stavení, aby každému 

připomněl nadcházející konec zábav a začátek 

čtyřicetidenního půstu a aby dále zvěstoval blížící se 

konec zimy. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SDH Karlovice v roce 2024 připravuje. 
 
 

8. 6. Útok na červeného kohouta (9:00 hod.) 

 Karlovický pohár pro mladé hasiče (10:30 hod.) 

Červenec Nohejbal 

7. 9.  Karlovický železný hasič 
 

Účast na soutěžích - muži: 
 

 

Květen  Okrskové kolo celostátní soutěže  

  požárních družstev,  Přílepy  
 

Účast na soutěžích - mladí hasiči: 
 

 

20. 4. O zlatou proudnici Hané, Kyselovice 

18. 5. Okresní kolo hry Plamen, Chropyně  

18. 5. Okresní kolo dorostu, Chropyně   

19. 5.  Okresní kolo 60 m překážek, Chropyně  

1. 6.  60 m překážek, Břest-Rajčuda  
 

 

Ing. Ladislav Pospíšilík 
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Fotíte rádi? Právě vás hledáme a vyzýváme: zapojte se 

do tvorby obecního kalendáře na příští rok! 

Potřebujeme celkem 26 reprezentativních fotografií, 

a to dvojího druhu:  

A) fotografie z akcí a událostí konaných v Kostelci, 

Karlovicích nebo z účasti našich občanů na akcích 

i mimo obec (staré maximálně 3 roky) nebo žánrové 

záběry přírody z Kostelce, Karlovic a jejich okolí 

B) zajímavé fotografie z historie našich obcí (akce, 

slavnosti, sport apod.) 

Aby byly snímky použitelné, musí být správně 

exponované a ostré; v digitální verzi musí mít 

minimální velikost 2048x1536 px (cca 900 KB), 

v papírové podobě musí být veliké alespoň jako 

pohlednice.   Maximální   počet  fotografií,  které  může 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

dodat jeden občan, je 7 kusů. Na zveřejnění ani na 

honorář není nárok. Poskytovatel doručením snímků 

souhlasí s jejich případným zveřejněním i za jiným 

účelem pro potřeby obce (výstavy, nástěnky apod.) 

Poskytovatel ručí za souhlas se zveřejněním i za 

všechny osoby na fotografiích zachycené. 
 

Digitální fotografie posílejte na mail 

obec@kostelecuholesova.cz, při vkládání fotografie 

nezmenšujte! Do předmětu uveďte Foto kalendář 

2025. Papírové fotky přineste na sekretariát OÚ 

v podepsané obálce a každou z nich lehce podepište 

tužkou na zadní stranu. Po digitalizaci budou vráceny. 

Fotografie přijímáme do 30.9.2024. 

 

 
 

Ing. L. Pavelec 
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Kulturní komise 

Plánované akce kulturní komise v roce 2024 

V letošním roce nás opět čeká několik událostí pořádaných kulturní komisí. Mezi ty tradiční patří Vítání občánků, 

Setkání seniorů a akce pro děti. Ta bude letos formou oslavy Dne dětí na Myslivně v sobotu 1. června. V loňském 

roce měla velký úspěch letní rockotéka. Proto jsme se rozhodly, že ji pro vás znovu uspořádáme. Jarda Čápek 

nás rozvlní 10. srpna na Myslivně. K dalším vydařeným akcím patřil určitě vánoční jarmark a rozsvěcení 

vánočního stromečku. Budeme se tedy těšit na sobotu 30. listopadu, až společně opět přivítáme advent. Rády 

bychom pro vás zprostředkovaly i kulturní zážitek v podobě divadelního představení. Zavítáme na Dům seniorů 

potěšit i naše nejstarší spoluobčany. Připravily jsme si pro ně jarní posezení s heligonkou. Zcela novou akcí bude 

říjnová retro výstava, kde můžete zavzpomínat na staré dobré časy. A kdo ví, co nás ještě napadne 😊 

Těšíme se na vás!   

Kulturní komise 
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TROCHA POŽÁRNÍ BEZPEČNOSTI 

Hodně sucha, málo vody - poměr ideálně namíchaný pro vznik požáru lesa, pole či rodinného domku. 

  Nekouřit na polích a v lesích 

I deset zákazů kouření v lese nic nezmůže proti jednomu neukázněnému kuřákovi. Proto je dobré zvážit, kde si 
lidé zapálí dýmku nebo cigaretu. I když takto způsobený požár nemusí ohrozit přímo lidské životy, rozhodně 
ohrozí život lesních zvířat a může způsobit nesmírné materiální škody. 

Nenechávat zapalovače za sklem automobilů 

Běžným nešvarem se stává, že kuřáci ponechávají plynový zapalovač volně odložený za čelním sklem svého 
vozidla. Pokud takové vozidlo stojí nějakou dobu na přímém slunci, může dojít k přehřátí plynové náplně a k 
destrukci zapalovače. V malém prostoru motorového vozidla pak tento výbuch většinou doprovází i požár. 

V lese a volné přírodě je zakázáno rozdělávat ohně 

Pokud si jej přece jen chce někdo rozdělat jinde, měl by ho zapálit na bezpečném ohništi. Pokud však fouká vítr, 
nemělo by se to raději riskovat vůbec. Jiskry totiž mohou zaletět do obrovské vzdálenosti a zapálit oheň i po 
několika hodinách. Ohniště i jeho okolí je vždy nutné nakonec řádně polít vodou. 

Pořád platí přísný zákaz vypalování trávy 

Přestože hasiči nevěří, že by se našel někdo, kdo by v současné době vypaloval trávu nebo pálil jiný odpad, 
upozorňují na přísný zákaz těchto činností. 

Pozor při manipulaci s hořlavými kapalinami 

Velké obezřetnosti by měli rovněž dbát lidé, kteří musejí manipulovat s hořlavými kapalinami. Vlivem vysokých 
teplot totiž dochází k enormnímu odpařování, a tudíž velkému vzniku těkavých par. Potom skutečně stačí jen 
úplně malá jiskra. Z těchto příčin zaznamenávají hasiči největší množství úrazů popálením. Výpary se totiž 
vzněcují většinou formou výbuchu, kterému člověk nedokáže uniknout. 

Základem je poučit děti o bezpečnosti 

Hasiči apelují na rodiče, prarodiče a všechny, kteří se přes prázdniny starají o děti, aby je poučili o nebezpečí, 
které v sobě oheň skrývá, a o tom, aby nemanipulovaly se zápalkami ani zapalovači. 

Ing. Ladislav Pospíšilík 


